
Het is absoluut onverantwoordelijk de uitrol van 5G door te laten gaan en het hele 
biologische systeem en de mensheid hieraan bloot te stellen. Niemand weet wat de 
gevolgen zullen zijn op langere termijn! Er zijn immers al zoveel wetenschappelijke 
rapporten die ons waarschuwen. Deze worden compleet genegeerd. Tenslotte valt 
dit niet voor niets onder Economische Zaken. Laat duidelijk zijn dat hier de 
economische belangen boven de volksgezondheid en het welzijn van de natuur 
worden geplaatst.
Dan hebben wij het nog niet over de privacy en het energieverbruik.
Maar ik denk dat ik dit uit naar mensen die de naam mens niet eens mogen dragen. 
Mensen die willens en wetens 5G doordrukken of omdat alleen de economische 
belangen tellen en zij maling hebben aan de eventuele gevolgen of omdat het 
kuddedieren zijn en de moed niet hebben om tegen de “agenda” van bovenaf in te 
gaan om de mensheid en natuur te beschermen.  Ik betreur het dan ook ten zeerste 
dat Nederland wordt geregeerd door mensen met zo’n lage moraliteit en weinig 
verantwoordelijkheid voor de hogere waarden te weten: respect voor het leven en 
algeheel welzijn. Het lijkt mij dat deze mensen geen goed karma opbouwen.  Ik heb 
in ieder geval geen respect voor dit soort beslissingen, integendeel! 


